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Als opening van deze algemene ledenvergadering wil ik graag een paar 
woorden tot jullie richten als voorzitter, maar ook namens ons als bestuur. 
Het afgelopen bestuursjaar was relatief een rustig jaar. Geen pandemie, geen 
jubileum, veel ging goed, toch maken we ons over een aantal zaken zorgen.  

Er is nog veel onzekerheid over een nieuwe sporthal in Ruurlo. In gesprekken 
met de gemeente is ons aangegeven dat de komende 10 jaar een eventuele 
verhuizing niet aan de orde is voor VV Ruurlo. Dat betekent voor ons dat we 
ons richten op het verder ontwikkelen van ons complex aan de 
Furstenauerstraat. Op de achtergrond zijn we daarom druk bezig geweest 
met het ontwikkelen van een plan voor een verbouwing van onze 
kleedkamers, waarover later deze vergadering meer. We blijven echter de 
politiek op de voet volgen. 

We willen als bestuur stil staan bij wat we willen zijn als vereniging. We zijn 
een vereniging die bestaat dankzij onze vrijwilligers. Juist door al deze 
vrijwilligers kunnen we voetbal in Ruurlo behouden tegen een redelijke prijs. 
Toch zien we een trend waarin het steeds moeilijker is om vrijwilligers op 
belangrijke plaatsen te vinden en vooral te behouden. Het lijkt erop dat er 
minder respect is naar elkaar, waardoor het vrijwilliger zijn moeilijker is en 
soms minder leuk is. Dat is misschien een maatschappelijke ontwikkeling, 
waarbij we polariseren en discussies snel verharden. We merken bijvoorbeeld 
dat er soms naar vrijwilligers wordt gereageerd alsof we een commercieel 
bedrijf zijn. We willen iedereen vragen meer rekening met elkaar te houden, 
we doen alles wat we doen uit liefde voor deze vereniging… Allemaal! Op 
onze website staan de omgangsregels gepubliceerd, die zijn nog steeds van 
kracht en wij willen deze de komende tijd weer meer onder de aandacht 
brengen! 

Er zijn het afgelopen jaar een aantal situaties geweest waar wij als bestuur 
niet gelukkig mee zijn! Voorbeelden waar wij aan denken is dat we aantal 
keer overlast hebben gehad van overmatig drankgebruik op onze club. We 
zijn een vereniging waar een biertje na afloop hoort bij VV Ruurlo, maar een 
aantal keer is het ook uit de hand gelopen. Dat straalt negatief af op onze 
vereniging. Vervolgens moeten onze kantine vrijwilligers omgaan met 
dronken mannen of vrouwen, en ze proberen tot de orde te roepen. Zo heb 
ik bijvoorbeeld een waarschuwing moeten geven tijdens de kaartavond. Ook 
hebben wij ons ge-ergert aan een aantal dronken mannen tijdens het Karel 
Stegeman toernooi. En juist dit toernooi moet een visitekaartje zijn van de 
VV Ruurlo. Wij willen daar voortaan paal en perk aan stellen. Wanneer onze 
vrijwilligers zien dat iemand vervelend wordt door te veel drank, zullen we 
hem of haar verzoeken te vertrekken. Er wordt aan deze persoon geen bier 
of wijn meer geschonken. Mocht iemand dit gedrag herhaaldelijk vertonen 
zal er vanuit het Bestuur een formele waarschuwing gegeven worden. Wat 
uiteindelijk zou kunnen leiden tot een schorsing, het ontzeggen van toegang 



tot ons complex en zelfs tot het royeren als lid. Zover willen we het natuurlijk 
niet laten komen, daarom vragen wij jullie allen hier rekening mee te houden 
en ook elkaar op aan te spreken.  

Maar we moeten ook nog steeds veel moeite doen om mensen te vinden die 
af en toe een kantinedienst verzorgen, of we moeten veel moeite doen om 
oud papier ophalers te vinden en er is zeker ook een gebrek aan 
scheidsrechters voor onze junioren en senioren. Voorbeelden waar de inzet 
eigenlijk helemaal niet zo hoog is, maar toch kost het elke keer weel veel 
gebel, ge-app en gemail voordat we de bezetting rond hebben. En dat maakt 
het werk er niet leuker op. Help de mensen die hier mee bezig zijn, en denk 
niet altijd… ach, dat kan een ander wel doen….  

Ik wil toch ook afsluiten met een aantal heel positieve ontwikkelingen. 
Positief is de ontwikkeling bij onze sponsorcommissie, die met een mooie 
groep langzaam maar zeker steeds meer sponsoren voor VV Ruurlo weet te 
vinden. Daar zijn we een tijd mee bezig geweest, en nu staat er weer een 
commissie die voor ons veel geld kan binnen brengen. Top! Een ander positief 
voorbeeld is een team als Ruurlo 6, een aantal jonge jongens, die mede door 
een heel betrokken leider zich volop inzetten voor de VV Ruurlo. De leider 
deelt iedereen in voor de diverse activiteiten en iedereen doet zijn deel. Dat 
is zoals we het graag zien! En ik wil graag afsluiten met de positieve 
ontwikkelingen bij ons meisjes en dames voetbal. Er is een actieve 
damescommissie die ervoor zorgt dat meisjes en dames een volwaardig 
onderdeel zijn van onze vereniging. Complimenten daarvoor! 

Ik wil onze leden blijven oproepen om ons als vereniging te helpen. En ik 
herhaal nog maar een keer… zonder vrijwilligers is er geen VV Ruurlo.  

Dank jullie wel….  


